

STYREMØTE STORE BREVIK VELFORENING

Møte: 26.08.2025
Deltakere: Eskild (EU), Henning (HA), Daniela (DH), Per Christian (PC), Thomas (TH), Kristine (KA), Aneta (AJ), Roger (RH), Jan (JK)
Forfall: Lars (LR)

#	Agenda/Tema	Ansvar
1	Godkjenning av referat fra forrige styremøte 13. mai Referatet ble enstemmig godkjent. Legges ut på hjemmesiden innen 4 dager.	AJ
2	Frisbeegolfbane – innspill fra dugnadsgruppen Styret er positive til tiltaket, men henviser saken til årsmøtebehandling i 2026. Saken bes sendt inn til behandling på felt 1 sitt medlemsmøte før det fremmes som sak til neste årsmøte. Fint hvis initiativtaker kan jobbe videre med saken frem til årsmøtet.	JK
3	Fyrverkeri, julegran eller annet til jul Styret ønsker ikke å sponse fyrverkeri i 2025. Det er ønskelig at velforeningen eventuelt inviterer til en vinteraktivitetsdag med servering av pølser, pepperkaker og kakao/gløgg ved tjernet. Jan følger opp ideer med dugnadsgruppa. Styret følger opp etablering av fastmontert grill ved tjernet.	JK HA
4	Vedmaskin Dugnadsgruppa spiller inn innkjøp av vedmaskin til kr. 106 250,-, slik at felt trevirke iht. skjøtselsplanen kan forsyne tjernet mv. Fremmes som sak til årsmøtet, med avsetting av midler til innkjøp.	HA/AJ
5	Søppeldunker / renovasjon Styret og feltledere har mottatt flere henvendelser vedr. renovasjonsløsninger og Movar sin reversering, med manglende tilbakeføring av tidligere dunker og utfordringer med plasseringer, m.m. Ugleveien har fått tilbake dunkene slik som før. Traneveien har ikke fått tilbake dunkene sine. Hver husstand må finne egne løsninger, i samråd med Movar sine retningslinjer. Det er et alternativ å benytte tilbudet fra Movar om felles containerne som står utplassert allerede. Eller gå sammen om større felles containere. Større fellescontainere kan etter søknad til styret tillates plassert på velets fellesområder. For øvrig skal alle klager om renovasjonsløsning rettes til Movar.	
6	Felling av eik i Ugleveien Det er avklart med arboristen at treet ikke er vernet. Feltleder og naboer har vurdert at eika ønskes fjernet, med fare for å falle over nabohuset. Feltleder Kristine kontakter trefeller for fjerning. Styret gir tillatelse til fjerning av denne eika fra velets fellesområde. Feltleder innhenter også skriftlig samtykke fra berørte naboer.	KA
7	Lekeplass Stokkandveien Henvendelse fra beboer om at det må gjøres noe med sandkassen i Stokkandveien. Mer ugress enn sand. PC har vært i kontakt med beboer ved flere anledninger. Lekeplassen vedlikeholdes på årlig dugnad. PC fjerner tre-toget fra lekeplassen ila. denne uken.	PC

8	Anbud snø/gress Ønske fra André Torp vedr. gressklipping. Presentert to alternativer til styret. Styret ønsker at det fremmes tilbud i anbudsprosess om klippetjenester i likhet med andre leverandører, iht. vedtatte klippekart. Det inviteres til anbudsprosess av Lars ila vinteren 2025, med tilbudsfrist siste uka i januar 2026. Avtale om snøbrøyting er videreført for sesongen 2025/2026.	LR
9	Orienteringssaker - Felt U har ferdig etablert ladere og infrastruktur for alle husstandene i «garasjelaget». <u>Orientering fra dugnadsgruppa:</u> - Dugnadsgruppa har mottatt henvendelse om ønske om trefelling ved stranda. Konkret henvendelse må sendes inn via styret/Lars til vurdering med arborist og dialog med kommunen. - Ønskelig med tiltak for fjerning av stillehavsøsters på stranda Bør sjekkes opp i ordninger, organisasjoner og fremgangsmåte for dette. - Garasjen er bestilt, betong blir bestilt innen kort tid Garasjegruppa jobber videre med dette ila. høsten - ATV er på verksted for service - Trefelling iht. skjøtselsplan – spørsmål fra tilskuere og andre kan henvises til styreleder	KA JK
10	Lerkeveien oppdatering Henvendelse sendt til nabohuset om privatiserende tiltak med plen og gjerde. Kommunen varsles om ulovlig byggetiltak i Lerkeveien 2 innen neste styremøte. Aneta følger opp Huseiernes landsforbund ift. videre prosedyre overfor huseier med krav om tilbakeføring.	HA AJ/HA
11	Annet - Daniela ønsker bistand til å få i gang garasjelaget i Rugdeveien. Henning bistår med lister av garasjeeiere og Lars bistår videre. NESTE STYREMØTE: Tirsdag 23. september kl. 18.00 (Etterskrift: avlyst pga. sykdom)	DA/HA/LR AJ